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Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr.
Pintér Sándor belügyminiszterhez

„Milyen összhangban van a menekültek "titkos" befogadása a kormány által a
menedékkérők európai szintű befogadásával kapcsolatban eddig megfogalmazot t

célokkal?”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Altusz Kristóf, a Külgazdasági és Külügyminisztérium európai és amerikai kapcsolatokér t
felelős helyettes államtitkára a Times of Malta című lapnak adott sajtónyilatkozatában arró l
beszélt, hogy tavaly 1300-an kaptak menekültstátuszt Magyarországon, de a kormány ezt a z
érintettek biztonsága érdekében nem tette közzé .

Fentiekre figyelemmel az alábbi kérdéseket intézem Miniszter Úrhoz :
• Hány személy kapott menekült, oltalmazott, menedékes, illetve befogadott státuszt a

tavalyi évben Magyarországon, mely országokból érkeztek ezek a menedékkérők és
milyen indokok alapján került sor a nemzetközi védelemben részesítésre? Az említet t
személyek milyen módon érkeztek hazánkba, milyen formában kérték a
magyarországi tartózkodásukat lehetővé tevő státuszban történő elismerésüket? Hány
személy kérelme került elutasításra és milyen indokok alapján a tavalyi évben ?

• A Belügyminisztérium rendelkezésére álló adatok alapján jelenleg hol és milyen
körülmények között tartózkodnak a védelemben részesített személyek, hazánkba n
vannak-e még?

• A rendészeti szervek megítélése szerint van-e bármilyen kockázata annak, hogy eze n
személyek Magyarország területén tartózkodnak?

• Mi az oka annak, amiről Altusz Kristóf helyettes államtitkár beszélt, miszerint a z
érintettek biztonsága érdekében nem tette közzé a kormány ezeket az adatokat?
Milyen biztonsági okai voltak az adatok közzé nem tételének?

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ



• Ön szerint milyen összhangban van a menekültek ezen „titkos” befogadása a kormány
által a menedékkérők európai szintű befogadásával kapcsolatban eddi g
megfogalmazott célokkal ?

Budapest, 2018. január 0 .

dr Molnár Zsolt
MSZP
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